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Déri Tibor
Tájékoztatja a testületet, hogy Szabó Balázs képviselő úr napirend előtti felszólalásra jelentkezett,
5 percben megadjaa szót. Felszólalásának tárgya ,Utolsó helyen végzett az UTE jégkorong csapata
a bajnokságban".

Szabó Balázs
Elmondja, az ügyben kért felszólalási lehetőséget, hogy Újpesten még javában tart a tél, de a
jégkorong bajnokság márbefejeződött, csak itt Újpesten. A többi csapat számára még folytatódnak
a rájátszás küzdelmei bajnoki címekért, érmekért, dobogós helyezésekért. Az Újpesti Torna Egylet
a 10. azaz utolsó helyen végzett idén a bajnokságban éés hogy mi köze ennek az Önkormányzathoz
az, hogy az Önkormányzat támogatja az Újpesti Torna Egylet jégkorong csapatát is. Az Újpesti
Önkormányzat reklámja és a molinója kint szerepel a jégkorongpálya palánkján, tehát annyi köze
van az hozzá, hogy hova megya támogatásaés a pénze.
Felszólalását az indokolja, hogy történelmi mélypontvoltez a szereplés. Az UTE csapatának a MOL
illetve Erste ligában eltöltött 15 éves történetében ez a valaha elért legrosszabb eredmény. Mindezt
úgy érte el az UTE, hogy 19 éve van Jégcsarnok Újpesten, vagyis már 11 éve kerülnek föl olyan
utánpótláskorú játékosok a felnőtt keretben, akik kizárólag zárt, fedett csarnokban nőttek fel,
mondhatni tökéletes körülmények között. Mindezt úgy érte el, hogy közben a Ferencvárosnak két
évtizede nincsen értelmezhető utánpótlása, a Debreceni Egyetemi Atlétikai Klub (DEAC) 4 éve
létezik, mint klub, a ,rivális Gyergyószentmiklós utánpótlás-nevelése csapnivaló, a Budapesti
Jégkorong Akadémia pedig egy sátorban működik, tehát a körülményektulajdonképpen Újpesten a
legjobbak".
Pontokba szedi Laszip Gábor barátja gondolatait, hogy miitt a probléma. A probléma nem más,
minta vezetőség, akik teljesen motiválatlanok, nem akarnak semmit sem elérni az Újpesttel, nem
akarnak bajnoki címet, nem akarnak jó csapatot. A probléma a vezetőség, akik még arra sem
képesek, hogya Capri Pizzéria évi 1 darab ingyenes vacsoráján kívül más szponzort megnyerjenek
a klubnak. A probléma a vezetőség, akik olyan hangulatot értek el a klubnál, hogy az egy
motiválatlan, széteső és rosszkedvű közösség legyen. A probléma a vezetőség, akik 2009 óta, tehát
13 éve kizárólag pályakezdő edzőket hoznak Újpestre. A probléma a vezetőség, akik szerint a
légiósok kiválasztása egylutri, a légiós piac ,le van zárulva, mindeközbenriválisaik mindegyikében
szárnyalnak a légiósok és bármikor kerítenek bárhonnan újakat". A probléma a vezetőség, akik
Újpesten a nihilt, a szakmai céltalanságot, a következmény mentességet, a megbízható semmit
hozták el. Probléma a szakmaistáb is, akik képtelenek voltak egy ennél sokkal többre, legalább a
legjobb 4-re hivatott keretet összeszedni vagy kezelni. A szakmai stábbal az is a probléma, hogy
képtelenek voltak használni és elengedtek olyan játékosokat, akik máshol, más klubokban
szárnyaltak. Problémaa játékosok is, mert az előző pontokon nem tudtak túllendülni és képtelenek
voltak a fontos meccseket megnyerni. A változás tehát elkerülhetetlen, előrelépni kizárólag akkor
tudnak, ha egyteljesen új, friss, motivált és koncepciókkal rendelkező, dolgozni akaró klubvezetés
érkezik Újpestre és egy komoly múlttal rendelkező, nagy tudású, sikeres edzőt hoznak végre a
klubhoz. Haez a kettő megvan, akkor máraz is mindegy, hogykikajátékosok,kik a légiósok, mert
a kirakós önmagát fogja kirakni. Persze a 3. vagy az 1. hely között nyilván számít a légiósok
személye, a keret, de az utolsó hely elkerülése, sőt a felsőházba való bejutás kapcsán ez teljesen
irreleváns. Azt bárkivel, akár az U20 csapattalis el lehetett volna érni, ha a vezetőség motivált, van
koncepciója, akar dolgozni, az edző pedig hozzáértő. Hátitt tart az újpesti jégkorong 2023-ban,
illetve bocsánat az kimaradt, hogy mindezek mellett nagyonsikeres utánpótlásnevelő klub vagyunk
máscsapatok számára. Azonnalváltozások szükségesek a legmagasabb szinteken, a vezetőség terén
és ha ez megtörtént, akkor a közép szintekenis, tehát a szakmai stáb terén is. Az új vezetőség és az
új szakmai stáb pedig a meglévő értékeink megőrzése mellett kialakíthatja majd az új játékoskeretet.
Amígaz 1. és a 2. lépés nem történik meg, addig folyamatosan csúsznak lejjebb és lejjebb ésitt
szeretné megkérdezni fideszes képviselő társait, ,hogy látják ezt a kérdést, hiszen rengeteg
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összefonódás van az újpesti Fidesz és az Újpesti Torna Egylet, különösen a Jégkorong Szakosztály
között? Nem tudja, hogy Ozsváth Kálmán képviselő úr elnökségi tag-e még az UTE-ban"?

Déri Tibor
Lejárt az öt perces időkeret, megköszöni képviselő úr napirend előtti felszólalását, egyben gratulál
a Röplabda Szakosztályának, mivel az U20-as csapat megverte a bajnokesélyes DVTK-t két nappal
ezelőtt. Úgy tudja, az UTE-nak vannakjjó elképzelései az utánpótlás neveléstilletően.
Folytatódik a képviselő-testületi ülés az 1. illetve egyetlen napirendi ponttal.

dr. Trippon Norbert
Elnézést szeretne kérni, hogy egy napirend miatt összehívták a mai ülést. Tájékoztatásul elmondja,
nem volt lehetőség arra, hogy a korábbi testületi ülésre behozzák ezt az előterjesztést, mivel a
műszakielőkészítésis időt vett igénybe, valamint Önökis tudják, hogy párhuzamosan zajlik az idei
évi költségvetés előkészítése, tehát amíg azzal nem jutottak el abba a fázisba, hogy megnyugtató
módontudjáka testületelé terjeszteni emejavaslatot, addig nem kívánták benyújtani. Ugyanakkor
a pályázat benyújtási határideje 2023. február 17., tehát a következő ülésig sem várhattak, ezért most
tudták a testület elé hozni, egyúttal köszönetét szeretné kifejezni, hogy teljes létszámmal jelen
vannak a képviselők. Szeretné elmondani, ami az előterjesztésben talán nem szerepel ilyen
pontosan, hogy egy pályázat keretében szeretnének egy rekortán futópályát létesíteni. Egy ilyen
pálya már van Újpesten a Semsey parkban, most egy hosszabbat, nagyobbatszeretnéneklétesíteni.
Az előterjesztésben megjelölt ingatlanokról tudni kell, hogy a Fővárosi Önkormányzattulajdonát
képezik, tehát természetesen csak a tulajdonosi hozzájárulás függvényében van remény és esély
arra, hogy ezen a pályázaton nyerjen az Önkormányzat. A pályázat úúgy van kiírva, hogy 800 méter
és 1000 méter közötti rekortán futópálya esetén lehet 35.000.000 forint támogatást szerezni. A
futópálya az előzetes tervek szerint meg fogja haladni néhány méterrel a 800 métert, tehát a
35.000.000 Ft-os elnyerhető sávbafog tartozni. A műszakitartalma ugyanakkor rendkívülszigorú.
Elmondja, 30 cm mélyenkell kitermelnia talajt, zúzott andezit többrétegű vízáteresztő betonra van
szükség, betonszegélyre, 120 cm szélességre, rekortánra, kopórétegre, tehát egy meglehetősen
szigorú műszakitartalom vanelőírva, amire szeretnének pályázni. Azt kéri a képviselőktőlaz újpesti
futó társadalom nevébenis, hiszen nagyon sokantartanak erre igényt, nemcsakaz aktív sportolók,
hanem a hétköznapiújpestiek is, adjanak lehetőséget arra, hogy ezen a pályázaton nyerhessen az
Önkormányzat, adjanak lehetőséget arra, hogy egy ilyen nagyszerű projekt belátható időn belül,
várhatóan az év végét megelőzőenelkészüljön.

Szabó Balázs
Elmondja, első ránézésre egy nagyon jó történetnek tűnik, hiszen a Semsey parkban a futókör
nagyon népszerű, rengetegen használják, nyilván a környezet is megszépült tőle és örömöt fog
okozni az újpestieknek. Egy gondja van, alpolgármester úr nem tette hozzá, hogy mindez
188.000.000 forintba kerül. Úgy érzi, nem szakértője ennek a témának, de ez mintha egy rendkívül
túlárazott költségvetés lenne vagy egy előzetesen meghatározott keretösszeg. Ő egyszer szeretett
volna egy sportpályát építtetni, mégpedig a 10-es választókörzetben a Szigeti sétányon, ami az
egyetlen választási ígérete volt, ami mind a mai napig nem tudott megvalósulni. Az a kézilabda
méretű focipálya 13.000.000 forintba került volna annak idején, tehát kevesebb, mint a tizedébe.
Nyilvánvalóan 2019-es árakról beszélünk, de ez egy papírra vetett árajánlata volt-annak a
vállalkozónak,akit ő felkeresett. ,Ez nyilvánvalóan nem valósulhatott volna meg, mert milyen is
máraz, hogy a saját választási ígéretünketbetartjuk". Egy vagy másfél évvel később sorkerültarra,
hogy az Újpesti Önkormányzatkért be árajánlatot, ami már 43.000.000 forintról szólt, de az sem
épült meg. Nem érti ennek az okát, folyamatosan szorgalmazta ennek a futballpályának a
megépülését, ami ma már sokkal többe kerülne, és ha erre nem volt pénz, akkor hogylehet az, hogy
erre mosthirtelen van 188.000.000 forint. Nyilván abból a pályázati összeg lejön majd. Igazából az
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a kérdése, hogy az a futballpálya a Szigeti sétányon ennek fényében meg tud-e épülni idén?
Alpolgármester úrtól kérdezi, sokadjára lobbizik ezért a pályáért. Azt gondolja,,ha ez a futópálya
megépül, akkor az a másik focipálya is a Szigeti sétányon az is épüljön meg, férjen bele valahogy
ebbe a költségvetésbe". Azt kéri alpolgármester úrtól, hogy támogassa ezt az elképzelést, ami nem
csak az ő választási ígérete volt, hanem ennek a közöshatpárti ellenzéki csapatnak is 2019-ben. Azt
hiszi, akkor járnak el korrekten, ha a választási ígéretüket betartják és neki ez volt, nekik ez volt a
választási ígéretük. Javasolja, ezt tartsák be a ciklus végéig és épüljön meg az a pálya is. Még
egyszer kérdezi, miért kerül 188.000.000 forintba a futókör?

dr. Trippon Norbert
Visszautasítja a ,túlárazott" szólt, ez mélyen sértő az Önkormányzatilletve az Újpesti Pályázati és
Projektmenedzsment Zrt. munkatársaira nézve is. Köztudott, hogy a mai világban már minden
,aranyáron van", ugyanakkorazt szeretné mondani, valójában nem lehet tudni, hogy mennyibe fog
kerülni a projekt. Ezek előzetes mérnöki becslések, hiszen képviselő úr is tudja, hogy jogszerűen
lefolytatott közbeszerzési eljárás nélkül ilyen projektet megvalósítani a hatályos törvények szerint
nem lehet. Az, hogy pontosan mennyibefog kerülni ma még nem tudhatják, ez egy becsült költség,
majdkifog derülni, minél olcsóbb annál jobb, azt gondolja, ebben egyetérthetnek.
A másik, amire szeretné felhívni a figyelmet, hogy természetesen Újpesten számos olyan közterületi
sportpálya van, akár 5-6-ot is bármikor föl tud sorolni, ami valóban rehabilitációra szorul. Éppen
ezért munkatársak azon dolgoznak, hogy egy sportpálya rehabilitációs programot indíthassanak
ebben az esztendőben, ehhez egy bizonyos költségvetési előirányzatot is társítottak, ami
várakozásaik szerint jó néhánysportpályateljeskörű rehabilitációját elő tudja segíteni. Azt gondolja,
a város arculatában mindenféleképpen egy minőségi előrelépést jelent bizonyos értelemben. Erre a
kérdésre a jövő héten tárgyalandó költségvetés adja meg a választ. Amennyiben képviselő úr
támogatja a költségvetést és ezen belül támogatja a sportpálya rehabilitációs program előirányzatát,
abban az esetben nyílik arra lehetőség, hogy azt a programotelindítsák ebben az esztendőben. ,Úgy
az életben és a politikában pedigáltalában az az igaz, hogy beosztással élünk, de mindennek megvan
a maga helye és ideje sem előbb sem később, akkor kell megcsinálni, amikor elérkezik az ideje".
Azt gondolja elérkezett az ideje, és ezért indítanak egy ilyen programot.

Szabó Balázs
Elmondja, nagyon optimista, hiszen ez aztjelenti, ha megszavazza jövő héten a költségvetést, akkor
lesz futballpálya a Szigeti sétányon, akkor ezt lehet tulajdonképpen ennek venni? Nagyon bízik
benne, hogy megvalósul. Szerinte mindenki jobban járt volna, ha 2019-ben 13 millió forintért
megépül, de mindegy, 100 millióért is jó lesz.

Rádi Attila
Szakmai kérdést szeretne feltenni az előterjesztőnek. Milyen nyomvonalon épül ez a pálya? A
telkeknek a geometriája elég érdekes és arra lenne kíváncsi, mert anyagot nem kaptak, egy ovális
pályáról van szó, vagy egy változó vonalvezetésű pályáról? Elhangzott, hogy ezeka telkek fővárosi
tulajdonban vannak. A telkek egy része, a nagy telek két egymással szemben lévő homokóraszerű
telek. Megkérdezi, miért nem sikerült beszerezni a tulajdonosi hozzájárulást illetve mit várunk a
Fővárostól, hiszen a nagyobb teleknek a besorolása az építési szabályzatunk szerint Zkp, a másik
viszont Intézmény. Azzal a vonalvezetéssel, ahol a vonal átmegy az intézményi telken, ehhez a
Főváros hozzá fog járulni? Erre van előzetesen bármiféle ígéret? A Tulajdonosi Bizottság
napirendjén ez nem szerepelt. Ahogy alpolgármester úr elmondta, akkor erre majd várunk, ezt
hiánypótlásban fogjuk beadni vagy, hogy mi a menet?



dr. Trippon Norbert
Képviselő úr szakmai kérdését megköszöni, a futópálya ,egy vízszintben elhelyezett furkósbothoz
hasonlít", egyik vége szűkül, a másik vége bővül. A kollegák nagyon ügyeltek arra, hogy a
nyomvonalvezetése olyan legyen, ami a kialakult gyakorlatnak részben megfelel, részben pedig
zöldfelületen fakivágással és egyéb irtással ne járjon. Arra a kérdésre, hogy miért nem érkezett
tulajdonosi hozzájárulás elmondja, az a tapasztalatuk számos projekt esetében, hogy a ,Fővárosi
Önkormányzat malmai némileg lassabban örülnek, mint a mi malmaink", ezért ha beadnak egy ilyen
kérelmet, viszonylag lassan szokott megérkezni a tulajdonosi hozzájárulás, de ezt a jelen esetben
azért sem tudta volna a Főváros még egy gyors tempóban sem megvalósítani, mert az a szakpolitikai
döntés nem régen születhetett meg, ahogy említette a költségvetés előkészítésével párhuzamosan,
hogyezt a pályázatot be szeretnék gyújtani. Jól gondolja képviselő úr, hogy valószínűsíthetően ezt
hiánypótlás keretében fogják teljesíteni, amennyiben a Főváros ehhez hozzájárul. Eddigi
tapasztalatok alapján a Főváros hozzá szokott járulni a jó elképzelésekhez, említhetné akár a Tél
utcai vadvirágos osztó sáv kialakítását is és más projekteket is. ,Abban bízunk, abban
reménykedünk,az az óhajunk és a vágyunk, hogy ez ezúttal is így legyen, és minél hamarabb".

Rádi Attila
Megkérdezi, a nyomvonal, amia rajzon szerepel műszakilag mennyire megalapozott, ugyanis a déli
nyomvonalaz konkrétan egy meglévő járda mellett vagy a járdára van vonalazva, amely alatt egy
gázvezeték megy? A felső az északi vonal pedig egy 10 kilovoltos földalatti vezeték fölött megy.
Nyilvánvalóan erre vannak a Műszaki és a Városüzemeltetési Osztály és ha a tervezők csinálták ezt,
akkor úgy gondolja, legalább egy közmű ,genplan" lekértek. Azt gondolja, ez problémátjelenthet
a megvalósítás szempontjából, hiszen ezeknek a vezetékeknek, a gáznak biztosan van védőtávolsága
és nem biztos, hogyezt alpolgármester úráltal is említett rétegrendet ki lehet alakítani a pályánál.
Ezekneka telkeknek, - utánanézett és körbe mérte - a kerületi hosszúsága nagyjából egy kilométer
tehát 1000 méter. A 800 méteres pálya úgy gondolja, ,cipőkanállal lesz berajzolva?, A pályázatban
tulajdonosi hozzájárulást is kérnek illetve műszaki alátámasztást és úgylátja, ez a rajz nem műszaki
alátámasztás, ez egy koncepció rajz. Megkérdezi, volt-e e mögött közmű vizsgálat? Azt gondolja,
a déli és az északi rész is problémáslehet az ott meglévő közművek miatt.

Szabó Balázs
Még egy rövid kérdés fogalmazódott meg benne,a visszatérve a Szigeti focipályára. Az volt az
egyik akadálya a történetnek, hogy azért nem lehetett akkor és olyan formában megcsinálni azt a
focipályát, mert Újpestnek keretszerződése van állítólag egy olyan céggel, aki elnyerte a
közbeszerzést és csak neki van monopóliumasportpályákat építeni Újpesten. Megkérdezi, hogy ezt
jól tudja-e? Valami olyasmire emlékszik, hogy azért nem lehet külső vállalkozót illetve nyílt
közbeszerzést kiírni annak a konkrét sportpályának az építésére, mert Újpest le van szerződve
keretszerződéssel egy olyan céggel, aki jogosult sportpályákat építeni Újpest területén. Ez a futókör
is beletartozik-e abba a monopóliumba? Aza cégfogja esetleg építeni azt a futballpályát vagy pedig
egy rendes nyílt közbeszerzés fog történni? Nyílt közbeszerzés lesz vagy pedig meghívásos?

Déri Tibor
Trippon alpolgármester úr elmondta, hogy közbeszerzést kell rá kiírni mindenképpen és ez a
közbeszerzési terv következő módosításában szerepelni fog. A következőtestületi ülésen erről is
döntenifoga testület és ez is belekerül a közbeszerzésitervbe.

dr. Trippon Norbert

Megköszöni, hogy képviselő úr fölhívta a figyelmet az esetleges közmű dilemmákra. Vélelmezi,
hogy a mérnök kollegák, akik ezzel foglalkoztak figyelembevették ezeket, legalábbis nagyon bízik
abban, hogy ezek az aggályok nem lesznek megalapozottak. Azt gondolja, közbeszerzésnél még
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nem tartanak, a közelébe sincsenek, a mai döntésarról szól, hogy benyújtanak-e egy pályázatot vagy
sem. Az, hogyez a pályázat formailag meg fog-e majd felelni a feltételeknek az a következő lépés,
adott esetbena tulajdonosi hozzájárulások tekintetében, műszaki összefüggések tekintetébenés azt

követi majd az a döntés, hogy közbeszerzést kell-e írni vagy sem. Ebbe a nagyságrendben
nyilvánvalóankell kiírni közbeszerzést és ahogy polgármester úr elmondta közbeszerzést nem írunk
ki anélkül, hogy a Képviselő-testület a közbeszerzési tervet ne fogadnáel és ott ne rögzítené, hogy
milyen ,rezsimben?kell kiírni. Amikor majd oda jutnak, és reméli, hogy majd oda jutnak, akkor a
Képviselő-testület fog erről dönteni és ahhoz képviselő úr is hozzászólhat.

Déri Tibor

Több észrevétel nem lévénlezárja a vitát és szavazásrateszifel a határozati javaslatot.

Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete

15/2023.(II.15.)határozata az ,Országos Futópálya-építési Program? 2023. évi pályázatán

való indulásról.

Budapest FővárosIV. kerület Újpest Önkormányzata Képviselő-testülete úgy dönt, hogy

1. a Miniszterelnökség aktív Magyarországért felelős államtitkára által meghirdetett ,Országos
Futópálya-építési Program 2023" (a továbbiakban: Program) keretében támogatási kérelmet
nyújt be a Budapest IV. kerület Ugró Gyula sor — Sporttelep utca — Szilas patak által határolt
helyszínen (hrsz.: 76331/237, 76331/219, 76554/1, 76554/6) megvalósítandó 800-1000 méter
közötti hosszúságú, rekortán burkolatú futópálya megépítéséhez;

2. kötelezettséget vállal — nyertes pályázat esetén — a futópálya megvalósítására, a pályázat
pénzügyi és szakmai beszámolójának elfogadásától számított legalább 5 éves időszakban (a
továbbiakban: fenntartási időszak) a futópálya fenntartására, továbbá a fenntartási időszak alatt
a Program keretében a rendezvények megszervezésére;

3. a Program sikeres megvalósítása érdekében a Program által biztosított támogatási összegen
felüli önerőt saját forrásból biztosítja Budapest Főváros IV. kerület Újpest Önkormányzata
2023. évi költségvetése terhére 153.240.000,-Fterejéig;

4. a pályázati anyag összeállításával, a pályázat benyújtásával, valamint nyertes pályázat esetén a
projektmenedzsment feladatok teljeskörű ellátásával az  UPP Újpesti Pályázati
Projektmenedzsment Zrt-t (székhely: 1042 Budapest, Szent István tér 7/b., a továbbiakban:
UPP Zrt.) bízza meg, az UPP Zrt-.vel megkötött Feladat-Ellátásról és Közszolgáltatásról szóló
Keretmegállapodás 3.2 pontja alapján;

5. felhatalmazza a polgármestert kötelezettségvállaló nyilatkozat, a fedezetigazolás, valamint
nyertes pályázat esetén a Támogatási Szerződés aláírására, amennyiben a benyújtott
projektjavaslathoz képest többletforrásra van szükség, úgy a többletforrás biztosításához a
Pénzügyi és Költségvetési Bizottság jóváhagyása szükséges.

Felelős: Polgármester, a hatáskörrel rendelkező alpolgármester útján
Határidő: 1-3. pont: 2023. február 17.

4-5. pont: 2023. június 30
(1 igen, elfogadva)



Déri Tibor
A mai rendkívüli testületi ülés végére értek, megköszöni, hogy minden képviselő megjelent. A
következőtestületi ülés jövő héten, csütörtökön 14,00 órai kezdettel lesz. A 2023. évi költségvetés
tervezetet a hatályos jogszabályok értelmében a mai napon minden képviselőnek megküldésre kerül.

Azelnökaz ülést 14,30 órakor bezárja.

 

K.m.f.

Dr. Dallos Andrea Déri Tibor .
jegyző polgármester

 




